
Referat af bestyrelsesmøde Sejlklubben Mou Bro 

Tirsdag den 6 aug 2019 kl. 18.30 

 
suppleanterne er inviteret med. 

Inger og Claus kommer  

 
Punkt 9: Økonomi, Forsikringer, nyt fra Karin, handel med indskud, og hvordan det ellers går med 

økonomien. Generelt følger vi budgettet for året 2019. Der er handlet flere indskud. Rigtig mange af vore 

gæstesejlere har benyttet sig af vores tilbud om at betale med Mobilepay. 

  

Punkt 24: Gennemgang af indkommet post. Ingen post. 

Punkt 298: Inventarliste Under udarbejdelse. 

Punkt 341: De aktive seniorer. Der er sommerferie.  

Punkt 365: Indkomne klager eller gode idéer. Evt. oprettelse af et spørgeskema til gæstesejlerne, for af 

denne vej at få ideer til at udvikle havnen.  

Punkt 376: Henvendelse fra naboklubber. Der har ikke været nogen henvendelser.   

Punkt 400: Redskabshuse, køreplan, og status. De to sidste skure er ved at være færdige.  

Punkt 417: klubhusrenovering/tidshorisont/økonomi. Klubhus relateret ting. Planlægning starter op efter 

sommerferien.  

Punkt 419: Klub aktiviteter 2019. Sommerfest  24.08.2019. Der er forslag om åben båd i forbindelse med 

sommerfesten. Der planlægges en form for smagning, rom, gin, vin øl eller andet. 

Punkt 423: Sol nedgangs plads. Intet nyt.  

Punkt 424: Ungdomsafdeling/Krabbeklubben. Der er sommerferie. 

Eventuelt:  

Internet. Vi undersøger pris for at få gravet fibernet ned. 

Vinterbader. Vi har haft møde med Inger, der er i gang med at se på mulighederne for en vinterbadeklub. 

Nærmere her om til næste medlemsmøde. 

Sankt hans. Der var et stort fremmøde, både af folk fra byen, og også en del af klubbens medlemmer. Det 

var en hyggelig dag. Omkostningerne for klubben gik stort set i 0. 

En stor tak til de medlemmer der bagte kage til arrangementet. 

Redningsstiger Er bestilt, forventet levering efter sommerferien. 

 

Skaffer: Martin 


